
Overzicht 
 

van insprekers 

aangemeld voor de Politieke Avond 
van de Raad van de gemeente Nijmegen 

op woensdag 11 mei in het Stadhuis 

 

 
 

B25 d.d. 19 april 2016 van Werkgroep Spoorkuil Bottendaal en Bewonersorganisatie 
Bottendaal inzake Spoorkuil Bottendaal te koop – kies voor groene toekomst! 

o Mevrouw Leen Dresen, Werkgroep Spoorkuil Bottendaal 

o De heer Wim de Natris, Bewonersorganisatie Bottendaal (BOB) 

Brieven ontwikkeling NYMA-kwartier & Samenwerking Regionaal Depot 

o De heer Arno Derks, algemeen bestuurslid Cultuurspinnerij De Vasim 
o De heer Rob de Bruijn, eigenaar Viquel Automation, huurder Cultuurspinnerij De Vasim 
o Mevrouw Regina Vermeulen, Cultuurliefhebber, Buurtbewoner,  Medewerker Cultuurspinnerij 

De Vasim 
 

 
 

B19 d.d. 12 april 2016 van mevrouw Y.A.C. Stabij inzake Omzettingsvergunning; 
zaaknummer: W.Z16.002651.01 

o Mevrouw Wilmie Bisschops 
o Mevrouw Inge Leuverink 
o De heer Jeroen Jansen 
o De heer Fred van Rossum 
o De heer Wim Heuvelmans 

Brief Tennishal Rapiditas 
o De heer Hans Floor, namens het clubbestuur 

Debatstuk korting bijzondere bijstand 
o Mevrouw Anneke van Dooren, Teamleider Vluchtelingenwerk Nijmegen decentraal 

Raadsvoorstel Definitieve keuze over de &Pas en Brief GroenLinks Een nieuw scenario 
voor de &Pas 

o De heer Jan Peters, Stichting Staad 

Brief B27 d.d. 20 april 2016 van de heer Van Munster inzake Melding veel vuil, vraag om 
meer toezicht 

o De heer Eef van Munster 
o De heer Paul …, de Wijkfabriek 
o De heer Chris Hofman, wijkagent  

 

 
 

Vragen VSP – Ontstane problemen met de organisatie en vrijwilligers in de wijkcentra 
 
De VSP is geschrokken van het artikel in De Gelderlander van 23 april jl. 
Zij begrijpt dat er regulering moet zijn om de veiligheid en gezondheid van mensen te waarborgen. 
Maar belangrijk is wel dat vrijwilligerswerk in zijn algemeenheid gestimuleerd dient te worden. Dus ook 
in de wijkcentra. 
 
Het college is zelf grote voorstander van vrijwilligerswerk. 
Onze inwoners moeten gestimuleerd worden om naar de wijkcentra te gaan. Ze moeten zich daar thuis 
voelen. Het betreft hier vaak ouderen en het mag toch niet zo zijn dat deze groep achter de geraniums 
blijft zitten. De eenzaamheid slaat in deze maatschappij van zelfredzaamheid toch al hard toe.  
Daarom deze mondelinge vragen aan het college. 
 
 
 

Vragenhalfuurtje Burgerronde Barbarossakamer 18.30 – 19.00 uur 

INSPREKERS Traianuskamer 18.00 – 19.00 uur 

INSPRAAK INTERVIEW Gebroeders Van Limburgkamer 18.00 – 18.45 uur 



Vragen: 
 
1. Wat is de reden om de maatregelen ten aanzien van het gebruik van etenswaar dat meegebracht 

wordt door vrijwilligers te veranderen? 
2. Waarom heeft u jarenlang het meegebrachte oogluikend toegestaan? 
3. Wil u een limiet stellen aan de hoeveelheid versnaperingen die meegebracht worden (wat mag wel 

en wat mag niet)? 
4. Wat is uw motivatie om de rookruimte in de wijkcentra te sluiten (terwijl er wel rookruimte in het 

stadhuis gereserveerd is)?  
5. Is het college bereid om met de leiding en vrijwilligers van de wijkcentra in contact te treden om de 

ontstane problemen in goede verstandhouding op te lossen? 
 
Vragen GroenLinks – Seinhuis Spoorkuil 
 
Al vele jaren staat het seinhuis in de Spoorkuil leeg. Er was lange tijd onduidelijkheid wat er zou 
gebeuren met het groen in de Spoorkuil. Het college heeft toegezegd dat de gemeente in ieder geval 
tot en met 2018 niet zal meewerken aan een andere bestemming van dit gebied. Vorig jaar hebben NS 
en gemeente samen met SLAK het initiatief genomen om het seinhuis tijdelijk in gebruik te geven aan 
derden. Samen met de BOB is er een prijsvraag uitgeschreven waar velen op hebben gereageerd. De 
BOB heeft ons echter laten weten dat het initiatief voorlopig is stopgezet, omdat de NS van plan zou 
zijn het seinhuis te verkopen. Het zou jammer zijn als het opknappen en gebruik van het seinhuis nog 
langer uitgesteld zou worden. 
GroenLinks heeft daarom de volgende vragen: 
1. Bent u op de hoogte dat het tijdelijk gebruik van het seinhuis voorlopig stopgezet is? En wat is 

daarvan de reden? Heeft het te maken met plannen van NS om eigendom in het gebied te 
verkopen? 

2. Hoe verhoudt zich dit tot de motie die de raad op 15 oktober 2014 heeft genomen (“We rangeren 
alleen de goede kant op” van raadslid Jos Reinhoudt), waarin gevraagd wordt om een integrale 
ontwikkeling van de Spoorkuil inclusief het seinhuis? In hoeverre bent u van mening dat u deze 
motie heeft uitgevoerd? 

3. Hoe kunt u ervoor zorgen dat het seinhuis alsnog op korte termijn opgeknapt en gebruikt kan 
worden? 

4. Bent u nog steeds van plan om in ieder geval tot en met 2018 niet mee te werken aan een andere 
(definitieve) bestemming van dit gebied en het gebied dus groen te houden? 

 

 
 

Werkgroep Spoorkuil Bottendaal en Bewonersorganisatie Bottendaal (BOB) 
m.b.t. brief B25 d.d. 19 april 2016 van Werkgroep Spoorkuil Bottendaal en Bewonersorganisatie 
Bottendaal inzake Spoorkuil Bottendaal te koop - kies voor groene toekomst! 

Kraampje (Tafel) RESTAURANT vanaf 18.00 uur 


